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انتقاد هواداران استقلال به شرط 
بازگشت باقری

فرشـــید باقری بازیکن مس رفســـنجان برای بازگشـــت 
به اســـتقلال شرطی گذاشـــته که کمی اغراق آمیز است. 
هافبک تیم مس که سابقه پوشـــیدن پیراهن استقلال 
را در کارنامه دارد، بعد از شکســـت تیمش مقابل سپاهان 
در فینال جام حذفی، اعلام کرد که علاقه مند است تا به 
استقلال برگردد؛ البته به شـــرطی که تیم برای قهرمانی 
بسته شده و مدعی گرفتن جام باشد. حالا صحبت های 
باقری و شرطش برای بازگشت به جمع آبی پوشان، صدای 
هواداران استقلال را درآورده است، تا جایی که هواداران 
معتقدند نه تنها باقری فصل قبل عملکرد خوبی نداشته 
کـــه اصلاً در حد و اندازه های اســـتقلال نیســـت که حالا 
بخواهد برای بازگشت به تیم شرط هم بگذارد. شاید اگر 
باقری در میـــان بازیکنان فصل پیش تافته ای جدا بافته 
بود و عملکرد درخشانی داشت، می شد شرط او را تا حدی 
جدی گرفت اما باقری هرگز بازیکن درخشانی نبوده و در 
این ســـال ها حتی یک بار هم سابقه دعوت شدن به تیم 

ملی را هم نداشته است.
 

احتمال ماندن منتظر محمد بیشتر شد
از گوشـــه و کنار باشـــگاه اســـتقلال شـــنیده می شود که 
مسئولان هلدینگ خلیج فارس بشدت خواهان ماندن 
منتظر محمد در تیم هستند. بازیکن عراقی که فصل قبل 
به صورت قرضی راهی مس رفســـنجان شده بود، حالا با 
پایان لیگ برتر و شکست تیم کرمانی در فینال جام حذفی 
مأموریتش در مس رفسنجان تمام شده است و بازیکن 

استقلال محسوب می شود.
در عین حال محرم نویدکیا ســـرمربی مس در نشســـت 
خبـــری خود اعـــلام کرد کـــه منتظر محمـــد می تواند به 
استقلال برگردد، اما با مشخص نبودن وضعیت سرمربی 
آبی پوشان هنوز تکلیف بازیکن عراقی معلوم نیست و باید 
دید در روزهای آینده چه تصمیمی درباره او گرفته می شود.
در این میان به نظر می رســـد با تمایل مسئولان هلدینگ 
به ماندن منتظر محمد، هرکســـی فصل بعد ســـرمربی 
استقلال باشـــد، این بازیکن عراقی در جمع آبی پوشان 

ماندنی خواهد بود.

 

استقلال -  نورافکن منتفی است
امید نورافکن هافبک تیم سپاهان بازگشتش به استقلال 
را منتفـــی می داند. درحالی که هواداران آبی پوش علاقه 
زیادی به بازگشـــت این بازیکن داشتند اما او بعد از فینال 
جام حذفی اعلام کرد که یک فصل دیگر با طلایی پوشان 
قرارداد دارد و در اصفهان می ماند. نورافکن که در آکادمی 
استقلال ساخته شده است، سال ها در ترکیب این باشگاه 
حضور داشت اما به صورت ناگهانی از این تیم جدا شده و 
به لیگ بلژیک رفت که در تیم بلژیکی هم توفیق چندانی 
نداشت و سر از باشگاه سپاهان درآورد. حالا در شرایطی 
که او به یک بازیکن باتجربه تبدیل شده است، هواداران 
استقلال امید زیادی به بازگشت این بازیکن و درخشش 
در ترکیب استقلال داشتند که به نظر می رسد این موضوع 

کاملاً منتفی است.
  

نشست حسینی با مدیران استقلال
سیدحســـین حســـینی در حـــال رایزنی بـــرای ماندن در 
استقلال است. در حالی که روزهای قبل خبرهای زیادی 
مبنی بر جدایی دروازه بان استقلال شنیده می شد، حالا 
قرار است او در روزهای آینده جلسه ای با مدیران هلدینگ 
داشـــته باشـــد تا موانع ماندنش در اســـتقلال از ســـر راه 
برداشـــته شود. حســـینی که فصل قبل با 18 کلین شیت 
بهترین عملکرد را در بین دروازه بانان لیگ بیست و سوم 
داشت، به دلیل مشـــکلاتی مجوز ایستادن درون دروازه 
اســـتقلال را ندارد که حـــالا قرار اســـت در روزهای آینده 
طی جلســـه با مدیران هلدینگ، مشکل او برطرف شده 
و با اســـتقلال تمدید کند. البته شنیده می شود مدیران 
باشـــگاه اســـتقلال قصد دارند تحت هر شرایطی یک گلر 
خارجی را به اســـتقلال اضافه کنند تا حســـینی در فصل 

جدید بی رقیب نباشد.
  

انتخاب هیئت مدیره بعد از انتخابات
بر اســـاس شـــنیده ها ترکیب هیأت مدیره استقلال بعد 
از انتخابـــات ریاســـت جمهوری مشـــخص می شـــود. در 
حالـــی که قرار بود اعضـــای هیأت مدیره آبی ها این هفته 
مشـــخص شـــوند، حالا این موضوع به بعـــد از انتخابات 
موکول شـــده است. برخلاف شایعات، حضور چهره های 
مطرح اســـتقلالی از میان پیشکســـوتان در بین اعضای 
هیأت مدیـــره منتفـــی بـــوده و بـــه نظر می رســـد حضور 
هیچ کدام از پیشکســـوتان باشگاه در این منصب صحت 
ندارد. باشگاه استقلال این روزها در بلاتکلیفی محض به 
ســـر می برد و نه تنها تکلیف سرمربی و مدیرعامل باشگاه 
مشخص نیست که حالا انتخاب اعضای هیأت مدیره هم 

به بعد موکول شد.
 

استقلال به دنبال نظم کانون های هواداری
باشـــگاه استقلال در راستای نظم دادن به امور باشگاه، 
به دنبال جمع کردن کانون های هواداران و پیشکسوتان 
باشگاه است. در حال حاضر تنها کمیته پیشکسوتان که 
ریاست آن به عهده علی جباری است، مورد تأیید باشگاه 
استقلال اســـت و از آنجایی که تشکیل این کانون ها در 
حـــال تکثیر بی رویه اســـت، بـــه احتمال زیـــاد مدیران 
اســـتقلال در روزهـــای آینده بـــا صدور بیانیـــه ای اعلام 
خواهنـــد کرد که هیچ کدام از ایـــن کانون های هواداری 
و پیشکســـوتان مورد تأیید باشگاه نیست. البته باشگاه 
اســـتقلال بنا دارد در آینده برخـــی مجوز ها را صادر کند 
اما اینطور نیســـت که هر گروهی بتواند تشکلی را به نام 
استقلال سازماندهی کند و مدیران استقلال قصد دارند 

به این ماجرا نظم بدهند.
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کامنت هایی که 
تأثیری روی سرنوشت 

باشگاه ندارد

برخی از اکانت ها با 
گذاشتن بیش از 50 هزار 
کامنت زیر آخرین پست 

اینستاگرامی هلدینگ 
مالک و توئیت هایی 

مشترک در شبکه 
اجتماعی X، خواهان 

اخراج نکونام و جذب یک 
سرمربی خارجی شدند.

این حرکت جمعی یک 
گروه خاص پس از انتشار 

خبر احتمال ابقای جواد 
نکونام برای فصل آینده 

در استقلال صورت گرفته 
است. بعد از اینکه این 
خبر در رسانه ها منتشر 
شد، برخی از مخالفان 

جواد نکونام در اقدامی 
هماهنگ زیر آخرین 

پست پتروشیمی خلیج 
فارس مالک استقلال، با 

هشتگ گذاری خواستار 
جذب سرمربی خارجی 

و برکناری نکونام شده و 
بیش از 50 هزار کامنت 

ثبت کردند.
در سال های اخیر برخی 
از افرادسود جو با خرید 

ربات های فضای مجازی، 
اقدام به ثبت کامنت های 

فیک می کنند که تجربه 
نشان داده این کامنت ها 

و جریان سازی های 
هیجانی در فضای مجازی، 

هیچ تأثیری روی تصمیم 
مدیران ندارد؛ به علاوه 

این جریان های هدفمند 
به صورت موجی در فضای 
مجازی شکل می گیرد و به 
هیچ عنوان در دل جامعه 

هواداری، چنین نظراتی 
احساس نمی شود.

در سالیان اخیر برخی 
از افراد در جهت منافع 

شخصی خود با هزینه های 
گزاف به دنبال القای 

نظرات خود با جریانات 
فیک به عنوان نظر هوادار 

هستند.
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افشاگری سعید لطفی 

نکونام از عمد پای من را شکست 
 ســـعید لطفی، بازیکن و پیشکسوت باشـــگاه اســـتقلال در مصاحبه با ورزش3 مدعی شده 

نکونـــام در دوران جوانـــی به عمد پای او را شکســـته اســـت: »مشـــکلی که مـــن با جواد 
داشـــتم هیچ وقت حل نمی شـــود. او مســـیر زندگـــی فوتبالی مـــن را تغییـــر داد اما به 

انتقـــادات ربطـــی ندارد. مـــن ابتدا که خبر نداشـــتم، بعـــداً در رختکن ایـــن را گفته 
اســـت و نزدیکان خود جـــواد نکونام به من گفتنـــد که او گفته بـــود از عمد پای من 
را شکســـته است، ما هیچ مشکلی با هم نداشـــتیم، وقتی این اتفاق افتاد، زندگی  ام 
عوض شـــد، خرده ای از ایشـــان در دل دارم اما جای خـــودش را دارد و انتقادات من 

ربطـــی به این مســـأله ندارد، چـــرا تعریف هـــا و حمایت هایی که از اســـتقلال کردم را 
نمی بینیـــد اما انتقاداتم واکنـــش دارد، آخرین باری که حرف زدم قبل از شـــروع فصل 

بـــود، در طول فصل دیدید انتقادی کنم، فقط حمایت از تیـــم کردم.« لطفی اعتقاد دارد 
نکونام در ســـطح اســـتقلال نیســـت: »او باید برود و دانش اش را به روز کنـــد، اکثر بچه هایی 

کـــه فوتبال بازی کردند دانشـــش را دارند امـــا بحث انتقال دانش اســـت، خیلی از ســـتاره های این 
کشـــور مربی شـــدند اما چـــون قدرت انتقال را نداشـــتند نتوانســـتند موفق شـــوند، مـــا برخلاف همه دنیـــا کار می کنیـــم، گواردیولا 
چند ســـال در رده هـــای پایه کار کرد و دانشـــش را به روز کرد و نحـــوه انتقال دانش را هم یاد گرفت و آمد بارســـلونا و شـــد گواردیولا!« 

رامین به جای یامگا در پست گوش راست

آغاز مذاکرات استقلال و رضاییان
 رامین رضاییان جزو بازیکنانی اســـت که باشـــگاه اســـتقلال قصـــد دارد تحت 

هـــر شـــرایطی او را در فصل جدید به خدمـــت بگیرد. در واقـــع چه نکونام 
در اســـتقلال باشـــد و چه نباشد، باشگاه اســـتقلال مذاکره با این بازیکن 

را کلید خواهد زد و مســـئولان این باشـــگاه در تلاشـــند ایـــن بازیکن را به 
خدمت بگیرند. قرار اســـت در روزهای آتی مذاکره جدی با این بازیکن 
آغاز شود و باشگاه استقلال رسماً به ســـراغ جذب این بازیکن برود. در 
مذاکـــرات اولیه رامین رضاییان به مســـئولان باشـــگاه اســـتقلال چراغ 

ســـبز نشـــان داده و قرار اســـت در مراحل بعدی درباره میزان دستمزد و 
دیگر مســـائل به جمع بندی نهایی برســـند. رضاییان مـــورد توجه دو تیم 

قطری هم هســـت، اما مســـئولان باشگاه اســـتقلال امیدوارند این بازیکن را 
که ســـابقه بازی در پرســـپولیس داشـــته و اکنون جزو یکی از بهترین مدافعان 

راســـت فوتبال ایران محسوب می شـــود، تحت هر شـــرایطی به خدمت بگیرند. یکی 
از نزدیـــکان به باشـــگاه اســـتقلال به خبرنگار ما اعـــلام کرد که رضاییان قرار اســـت جای کوین یامگا را در اســـتقلال پر 

کند و مســـئولان اســـتقلال به دنبال جذب این بازیکن در راســـتای پوشـــش دادن غیبت یامگا هستند.

سوال و جواب

حمیدرضاعرب 
روزنامه نگار

فصل بسیار 
حساسی در 
پیش داریم 

و تیم باید 
به بهترین 

شکل ممکن 
تقویت 

شده و وارد 
مسابقات 

شود

 
ــوتان  ــاری، رئیـــس کمیته پیشکسـ ــی جبـ علـ
ــتقلال صراحتاً اعلام می کند که  ــگاه اسـ باشـ
کادر فنی استقلال نیاز به تغییرات دارد و باید 
ــوی قرار بگیرند.  ــتیاران قـ در کنار نکونام دسـ
ــز اهمیت  ــاری از آن نقطه حائـ ــارات جبـ اظهـ
است که اخیراً نیز زمزمه تغییرات در کادرفنی 
ــود  ــیده و گفته می شـ ــتقلال به گوش رسـ اسـ
چنانچه نکونام به عنوان سرمربی در این تیم 
ــتیاران جدیدی بر مسند کار  باقی بماند، دسـ

قرار خواهند گرفت.
 آقای جباری هنوز تکلیف سرمربی 

در استقلال روشن نیست و با اینکه 
در روزهای اخیر گفته شده حضور 

نکونام در استقلال قطعی است اما 
همچنان شایعاتی پیرامون همکاری او 

با استقلال وجود دارد.
طبق آخرین صحبت هایی که من با مسئولان 
ــد که نام  ــتم، مقرر شـ ــگاه استقلال داشـ باشـ

ــتقلال اعلام  ــرمربی اسـ ــام به عنوان سـ نکونـ
ــر هفته پیش و  ــده بود یا اواخـ ــود. گفته شـ شـ
ــن موضوع از طریق  یا ابتدای همین هفته ایـ
رسانه رسمی باشگاه استقلال اعلام می شود. 
چیزی که من اطلاع دارم این است که موانع 
از پیش روی سرمربی استقلال برداشته شده 

است.
 با توجه به صحبت هایی که شما 

داشتید می توانیم بگوییم که ادامه 
حضور نکونام در استقلال قطعی 

است؟
ــئولان  ــن با مسـ ــه مـ ــت از روزی کـ ــن اسـ ممکـ
ــده تصمیم  صحبت کردم تا زمانی که مقرر شـ
نهایی اتخاذ شود، اتفاقاتی رخ دهد. به هرحال 
ممکن است موانعی وجود داشته باشد اما بنا 
ــام برای  ــود و نکونـ ــن موانع برطرف شـ بود ایـ

حضور دوباره در استقلال تأیید نهایی بگیرد.
 اگر فرض را بر تداوم حضور نکونام 

در استقلال بدانیم، آیا به نظر شما 
تغییرات در این تیم الزام آوراست؟

چرا نباید باشد؟ قطعاً باید تغییراتی انجام شود 
و استقلال با هیبت یک تیم مدعی وارد لیگ 
شود. از همین کادر فنی هم باید شروع شود.

 پیرو صحبت شما زمزمه هایی هم 
درباره تغییرات در کادر فنی شنیده 

شده است و گفته می شود 3 نفر 
از اعضای کادر فنی استقلال جدا 

خواهند شد و مربیان خارجی به 
استقلال خواهند آمد.

ــتقلال باید تقویت شود  مسلماً کادر فنی اسـ
ــیاری برخوردار  ــوع از اهمیت بسـ ــن موضـ و ایـ
ــی تعارف ندارم و صحبتم  ــت. من با کسـ اسـ
ــت با  ــانه ها می گویم. اگر قرار اسـ را رک در رسـ
ــیایی حاضر شویم و  توپ پر در مسابقات آسـ
در جبهه های گوناگون تلاش کنیم و بجنگیم 
ــوی و کاربلد در  ــتیاران قـ ــه دسـ ــت کـ لازم اسـ
ــا او را  ــتقلال قرار بگیرند تـ ــرمربی اسـ کنار سـ
ــابقات کمک  ــخت مسـ به خوبی در کوران سـ
ــت و پا  ــتقلال نباید با یک تیم دسـ کنند. اسـ
ــابقات لیگ قهرمانان  بسته و ضعیف در مسـ
آسیا حضور یابد. ما فصل بسیار حساسی در 
پیش داریم و تیم باید به بهترین شکل ممکن 
ــابقات شود. ما فصل  تقویت شده و وارد مسـ
ــام حذفی باید در  بعد علاوه بر لیگ برتر و جـ
لیگ قهرمانان آسیا هم حضور پیدا کنیم که 
مسابقات بسیار مهمی است و باید شأن این 

تیم حفظ شود.
 در فصلی که گذشت فضای مجازی و 

برخی حواشی لطمات جبران ناپذیری 
به استقلال وارد کرد و مشکلات بزرگی 

به وجود آورد. ادامه این روند در فصل 
جدید آیا برای استقلال حکم یک 

عامل بازدارنده را ایفا نخواهد کرد؟
ــدای فصل  ــت. من ابتـ ــن طور اسـ قطعاً همیـ
پیش جلسه ای با مدیرقبلی استقلال داشتم 
ــی و  ــه او گفتم باید از حواشـ ــدون تعارف بـ و بـ
ــا گوش نکردند  ــازی دوری کنند امـ فضای مجـ
و نتیجه اش هم شد همین ناکامی. استقلال 
ــد محیطش آرام  ــت که بایـ یک تیم خاص اسـ
ــد تا نتیجه بگیرد. هرچه حواشی بیشتر  باشـ
باشد درصد موفقیت هم کاهش خواهد یافت. 
ــگاه  البته جوانی برخی تصمیم گیران در باشـ
استقلال نیز باعث می شد تا ناخواسته درگیر 
فضای مجازی شوند و حاشیه هایی به ضرر تیم 
خود ایجاد کنند. درگیر شدن با فضای مجازی 
باعث می شود حقایق وارونه جلوه داده شود و 
استقلال برای رسیدن به موفقیت باید عمیقاً 
ــگاه  ــا دوری کند و مدیران این باشـ ــن فضـ از ایـ
نباید اجازه دهند کادر فنی و بازیکنان در این 

فضا فعالیت کنند.
 چند هفته پیش و قبل از اینکه آقای 
هاشمی، وزیر ورزش و جوانان رسماً 

اعلام کنند که باید در بازی های لیگ 
برتر از سیستم کمک داور ویدیویی 

استفاده شود، نامه ای از سوی 

نامه ما به وزیر درباره داوری ها محرمانه بود

علی جباری: دستیاران نکونام باید تغییر کنند

پیشکسوتان باشگاه استقلال به وزارت ورزش 
ارسال شد. در آن نامه چه مواردی مطرح شد؟

ــور محرمانه به آقای وزیر دادیم و قرار بود  ما آن نامه را به طـ
ــود اما خیلی زود خبرش در رسانه ها منتشر شد.  افشا نشـ
نمی خواستیم رسانه ای شود که شد. ما نامه ای محرمانه به 
آقای وزیر دادیم و وقایع داوری در فصلی که گذشت به طور 
واضح و روشن برای ایشان شرح داده شد. بعد از آن ایشان 
صحبت کردند و گفتند که از فصل بعد باید حتماً از سیستم 
کمک داور ویدیویی استفاده شود. امیدواریم این دستور به 
طور جدی انجام شود چون استفاده از کمک داور ویدیویی 
ــیاری از مشکلات  ــد فوتبال می شود و جلوی بسـ باعث رشـ

گرفته خواهد شد.

اگر جـــواد نکونام به عنوان ســـرمربی 
در اســـتقلال باقـــی ماند و شـــایعات 
پیرامون ایـــن ماجرا به پایان برســـد، 
کادر فنـــی او بـــا تغییراتی چشـــمگیر 
مواجـــه خواهـــد شـــد. طـــی روزهای 
آتـــی قرار اســـت بعـــد از تأییـــد نهایی 
ســـرمربیگری نکونـــام در اســـتقلال، 
نیـــز  ســـرمربی  دســـتیاران  دربـــاره 
تصمیماتـــی اتخـــاذ شـــود. ظاهـــراً در 
نشســـت هایی کـــه میـــان مســـئولان 
باشـــگاه اســـتقلال و جـــواد نکونـــام 
انجام شـــده، به وی گفته شـــده برای 
تقویـــت کادر فنی باید چـــه اقداماتی 
انجـــام دهد و نکونام نیـــز پذیرفته که 
کادرفنـــی نیاز به برخـــی تغییرات دارد 
تا اســـتقلال که قرار اســـت فصل بعد 
در لیگ نخبگان فوتبال آســـیا حضور 
یابد از وجود مربیـــان با تجربه تر روی 

نیمکت خـــود ســـود ببرد.
حضـــور  ن  کنـــو تا د  می شـــو گفتـــه 
حمیدرضا رجبـــی و کیانوش رحمتی 
در کادر فنـــی اســـتقلال قطعی شـــده 
کادر  عضـــو   3 جدایـــی  احتمـــال  و 
فنـــی اســـتقلال بســـیار بالا اســـت و 

اگر نکونـــام در اســـتقلال باقی بماند 
فصـــل جدیـــد را بـــا مربیـــان خارجی 

شـــروع خواهـــد کرد.
در این میان حضور یوســـو سســـما به 
عنـــوان مربی بدنســـاز نیـــز در فصل 
آینـــده قطعـــی اســـت و ایـــن مربـــی 
جزو افرادی اســـت که جـــواد نکونام 
در صـــورت مانـــدن در اســـتقلال او را 
حفظ خواهـــد کرد امـــا دربـــاره دیگر 
دســـتیاران نکونام در فصل آتی شک 
و تردیدهایـــی وجود دارد و شـــنیده ها 
حکایـــت از جدایی 2 تا 3 مربی فصل 

دارد. پیش 
درباره دســـتیاران احتمالی ســـرمربی 
اســـتقلال بـــرای فصـــل آینـــده نیـــز 
بـــی  مر و  د ر  حضـــو ز  ا صحبـــت 
تمرین دهنـــده اســـپانیایی اســـت و 
نکونام در این راه از یوســـو سســـما به 
عنوان مشـــاور کمـــک خواهد گرفت 
هرچنـــد که خـــودش نیز در ایـــن راه 
صاحـــب تجربـــه اســـت و به واســـطه 
حضـــور در لیگ اســـپانیا با بســـیاری 
از مربیان این کشـــور آشـــنایی دارد و 
می توانـــد یـــک مرجع مناســـب برای 

مدیـــران اســـتقلال باشـــد تـــا گزینه 
مورد نظر خود را بـــه خوبی به مالکان 
اســـتقلال معرفـــی کند تا در راســـتای 

جـــذب آنهـــا اقدام شـــود.
چیـــزی کـــه کامـــلاً واضـــح و روشـــن 
است اســـتقلال برای حضور مقتدرانه 
در رقابت هـــای آتـــی لیـــگ قهرمانان 
آســـیا یـــا همـــان لیـــگ نخبـــگان نیاز 
صددرصـــدی بـــه یک نیمکـــت قوی و 
باتجربـــه دارد و حضور افـــرادی که به 
نحوی امتحـــان خود را پـــس داده اند 
یا مشـــخص اســـت که از لحـــاظ فنی 
نمی کننـــد،  اســـتقلال  بـــه  کمکـــی 
نمی توانـــد گره گشـــا باشـــد و این تیم 
را با مشـــکلاتی در طول فصل پرتلاطم 

آتی مواجـــه خواهند ســـاخت.
البتـــه نکونـــام می توانـــد از افـــرادی 
نـــوازی  و  هاشمی نســـب  همچـــون 
در پســـت های دیگـــر اســـتفاده کنـــد 
اما لازم اســـت افـــراد فنـــی نزدیک به 
او را کســـانی تشـــکیل دهنـــد کـــه از 
تجربه کافی برخوردار بـــوده و بتوانند 
وضعیت اســـتقلال در فصـــل آتی را به 

لحاظ فنـــی ســـر و ســـامان دهند.

هاشمی نسب، نوازی و غلامپور جدا می شوند؟

تغییر چهره نیمکت استقلال در آسیا

با نزدیک شـــدن به پیش فصل رقابت های لیـــگ برتر تمامی تیم ها از 
حـــالا به تکاپو افتاده انـــد تا با برطرف کردن نقـــاط ضعف خود در 
فصل گذشـــته و تقویت نقـــاط قوت، خود را به بهترین شـــکل 
ممکن مهیای حضور در فصل بیست و چهارم رقابت های لیگ 

برتر کنند. 
این در حالی اســـت که برخی تیم های متمول تر در اندیشه آن 
هســـتند تا سوپراســـتار تیم های دیگر را به خدمـــت گرفته یا در 
حالتی دیگر احتمالاً زمینه های بازگشت لژیونرها به ایران را فراهم 
کننـــد. در این بین و طی چند روز اخیر و با قطعی شـــدن ماندن 
جواد نکونام در استقلال، صحبت هایی از به خدمت گیری چند 
لژیونر  فوتبال ایران مانند جهانبخش، قلی زاده و حاج صفی مطرح 
شده، با وجود این برخی شنیده ها از تلاش ها برای بازگشت چند تن از 
بازیکنان سابق این تیم از جمله محمد محبی، مهدی قایدی، مجید 

حسینی، قلی زاده، علی کریمی و اللهیار صیادمنش حکایت دارد. 
حـــال اینکه از این تعداد، چند بازیکن به طور واقعی منعی برای 
بازگشت به استقلال نداشته باشند؛ یک سوی ماجراست اما 
سوی پررنگ تر آن صحبت از بازیکنانی مطرح می شود که 
احیاناً یا تحت قرارداد با باشگاه های خود هستند یا اینکه 
به صورت قرضـــی از تیم مبدأ خود راهی تیم های دیگر 
شده اند. بر همین اساس اما صحبت ها روی قایدی و 
محبی چنان جدی مطرح می شود که گویی مذاکره با 
این دو وینگر بوشهری فصل بیست و دوم استقلال به 
نتیجه نشسته و این در شرایطی هست که هر دوی این 
بازیکنان با تیم های خود در امارات و روسیه تحت قرارداد 
هســـتند و از این لحاظ منع جدی برای بازگشت آنها به 
جمع آبی پوشـــان وجود دارد. هر چند مبلغ سنگین 
رضایتنامه آنها نیز مشـــکل بزرگ دیگری هســـت که 
ســـد راه تیم های ایرانی برای بـــه خدمت گیری این 
دســـته از بازیکنان قرار دارد. همـــه اینها در حالی 
هســـت که درباره آخرین وضعیت محمد محبی 
که دو ســـال دیگر با روســـتوف قرارداد دارد، این 
طور شنیده می شـــود که او برای فصل بعدی نیز 
تصمیـــم خود را گرفتـــه تا به طور قطعـــی با این 
باشگاه مسیرش را در لیگ روسیه ادامه بدهد. 
این در صورتی هست که محبی پیش از این در 
برخی اظهارنظرهایش تارگت خود برای فصل 
بعدی را بازگشت به لیگ های معتبر اروپایی 
اعلام کرده اما فعـــلاً این اتفاق حداقل برای 
یک سال آینده منتفی خواهد بود و از سوی 
دیگر نیز به نظر نمی رسد تا سال های پیاپی 
آینده این ستاره تمایلی برای بازگشت به 
اســـتقلال داشـــته باشـــد. ایـــن مهاجم 
کـــه فصل گذشـــته در نیم فصـــل دوم با 
روســـتوف عملکرد درخشـــانی را به ثبت 
رســـاند، به تازگی در پاســـخ به درخواست 
اســـتقلالی ها اعلام کـــرده کـــه می خواهد 
در روســـتوف بماند هر چنـــد روی این موضوع 
نیز تأکید کرده اســـت هر زمانـــی که بخواهد به لیگ 
ایران برگردد به طور قطعی استقلال را برای ادامه مسیر 

بازیگری خود انتخاب خواهد کرد.

وینگر بوشهری و سال های دور از ایران 

محمد محبی: در روستوف می مانم 


